
Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 

5.9.2022 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny: 

- 5 prítomní poslanci 

- 3 zástupcovia z verejnosti 

Program podľa pozvánky: 

1. Otvorenie:  starosta obce privítal prítomných, oboznámil s programom  

 Starosta dal hlasovať za program, čo bolo jednohlasne schválené – za 5 hlasov, 

proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 

2. Za zapisovateľa bola určená: Ing. Miriam Záhumenská – pracovníčka verejnej 

správy 

3. Navrhovaná komisia: Ing. Peter Čahoj, Jozef Žikla - jednohlasne schválené - za 

5 hlasov, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 

Overovatelia zápisnice: Igor Kikuš, Ľuboš Vlčko - jednohlasne schválené - za 5 

hlasov, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 

4. Správa starostu obce: 

Starosta obce informoval: 

Rekonštrukcia chodníkov pokračuje, materiál je nakúpený, okrem asfaltu, ten 

bude zabezpečený dodávateľsky. V októbri chceme chodníky skolaudovať, 

následne požiadať o platbu PPA 25 995 € z PPA. V súčasnosti prebieha kontrola 

VO na chodníky. Prišla výzva na objasnenie – splnená. 

Projekt obnova OÚ – projekt finišuje, fotovoltaika je spustená, sadrokarton 

v požiarnej zbrojnici je ukončený, treba dokončiť ešte maliarske a klampiarske 

práce, následne kolaudácia, a v októbri žiadosť o platbu (spolufinancovanie 

obce vo výške 5% z 317 000 €) 

Byty: jedna bytovka je plne obývaná od 1.7.2022. 

Zmluva o nájme bytov so spoločnosťou Hydros bola podpísaná, oporný múr 

bude zrealizovaný v tomto mesiaci a následne aj nájazd. 

Dnes začal ďalší školský rok – v MŠ máme 20 detí. Nakoľko máme dlhodobejšie 

PN pani riaditeľku, boli sme nútení zamestnať novú pani učiteľku na 

zastupovanie p. riaditeľky počas PN – obsadenie miesta bolo realizované cez 

ISTP, podmienky boli splnené. 

Zatiaľ nebola podpísaná zmluva o zriadení vecného bremena, ktorú sme na 

ostatnom obecnom zastupiteľstve schválili, nájomcovia nie sú spokojní s cenou 

za zriadenie vecného bremena. 



Bude výzva na zníženie energetickej náročnosti obecných budov – kultúrny dom 

spĺňa kritériá výzvy. Návrh p. starostu je zateplenie hrubšou vrstvou, 

príp. kazetový strop + elektroinštalácia je v zlom technickom stave. Otázka je, či 

dáme vypracovať projektovú dokumentáciu, a to aj na kúrenie, kde by sa mohli 

spraviť 2 okruhy: MŠ zvlášť a KD zvlášť. 

Peniaze z MAS by sme v tom prípade použili na certifikované zariadenie 

detského ihriska. Tu bola požiadavka od občanov (bez dopadovej plochy) 

 

5. Prerokovanie protokolu o vykonaní previerky stavu zákonnosti VZN č. 2/2015 

o používaní pyrotechnických predmetov na zábavné a oslavné účely na území 

obce Prusy a protestu prokurátora proti ustanoveniam VZN č. 2/2015 

o používaní pyrotechnických predmetov na zábavné a oslavné účely na území 

obce Prusy 

 – v r. 2015 bolo toto VZN riadne schválené na základe sťažností  občanov 

Starosta oboznámil prítomných s protokolom a protestom prokurátora, jeho 

návrhom a odôvodnením. Starosta obce  navrhol VZN č. 2/2015 v plnom 

rozsahu zrušiť, čo bolo jednohlasne schválené - za 5 hlasov, proti 0, zdržal sa 0, 

nehlasoval 0 

V prípade potreby bude navrhnuté a schválené nové VZN 

6. Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 3/2022 

Rozpočtové opatrenie bolo doručené poslancom spolu s pozvánkou – 

jednohlasne schválené - za 5 hlasov, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 

 

7. Diskusia: 

Diskusia bola venovaná jednotlivým bodom programu. 

Okrem toho otvorili prítomní  D.K., J.S. a P.Ž diskusiu súvisiacu s uznesením č. 

18/2022 – návrh odplaty v zmluve o zriadení vecného bremena:   trafo stanica 

bude zriadená pre 3-4 domy, a následný obyvatelia budú mať pripojenie 

zadarmo.  D.K. žiada o zníženie poplatku zo 4 €/m2 na nižšiu sumu 

Obec kúpila tieto pozemky za vlastné prostriedky , rovnako vynakladá 

prostriedky na údržbu pozemkov napr. kosením. 

Obecné zastupiteľstvo nesúhlasí so znížením ceny a trvá na platnosti 

schváleného uznesenia. 

8. Interpelácie poslancov – neboli vznesené 

9. Návrh na uznesenie 

Ing. Peter Čahoj podal návrh na uznesenie, ktorý bol poslancami jednohlasne 

schválený - za 5 hlasov, proti 0, zdržal sa 0, nehlasoval 0 

10. Záver  

Po vyčerpaní všetkých bodov programu starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 



 

 

V Prusoch 5.9.2022 

 

       Starosta obce: 

       Mgr. Igor Súkeník 

Overovatelia: Igor Kikuš 

   Ľuboš Vlčko 

 

Zapísala: Miriam Záhumenská 


